
 
 

 

Verksamhetsberättelse för SPF Fryksdalen, verksamhetsåret 2021 

 

 
Styrelsen har under året haft följande sammansättning: Ordf. Bo Thulin,  

Vice ordf. Inga-Lill Lindqvist, kassör Curt Johansson, sekr. Erik Waldenström,  

Birgitta Emmesjö Johansson, Kerstin Johannesen, Yvonne Backman.  

Styrelsesuppleanter: Mirja Lundström, James Montgomery, Stefan Blomqvist. 

Webbansvarig: Bo Gunnarsson. 

Revisorer: Kerstin Larsson ersättare Albin Hildén-Höglander. 

Ombud distriktsstämman Bo Thulin, Inga-Lill Lindqvist ersättare Jarl Magnusson 

KPR ombud: Kristina Wallgren, Mirja Lundström ersättare Jarl Magnusson 

Valberedning: Leif Backman, Ingrid Sörlin och Anna-Lisa Asp 

Ombud Allaktivitetshuset: Bo Thulin, Anna-Lisa Asp och Margareta Järnfält 

 

Styrelsen har under året haft sju protokollförda sammanträden. Medlemsantalet uppgår till 

232 medlemmar. Föreningen har under det gångna året haft begränsad verksamhet på grund 

av pandemin och då merparten av våra medlemmar är i riskgrupp. Styrelsen har följt 

Folkhälsomyndighetens rekommendationer. 

 

Den 12 september hölls årsmötet för verksamhetsåret 2020, vilket egentligen skulle ha hållits 

under första kvartalet. Samtliga förtroendeposter och dess ledamöter förlängde sina uppdrag 

till dess att ett årsmöte kan hållas i ordinarie tid, när Corona ebbat ut. Vid mötet var antalet 

fysiska medlemmar begränsat till 50 personer. Det fanns möjligheter att följa mötet digitalt 

via Zoom, men ingen medlem nappade på det erbjudandet. 

 

• Under september ordnades en sammankomst i skogen runt Bjurtjärnskojan, där 14 

deltagare, hade möjlighet att plocka lingon och mysa med korvgrillning. 

• Under oktober ordnades ett surströmmingsparty med 26 deltagare och ett kaffemöte i 

Allaktivitetshuset med 17 deltagare. 

• En medlemsafton under november, samlade hela 58 deltagare, där huvudingrediensen 

var en myskväll med räksmörgås av det större slaget.  

• En resa till Säffleoperan och musicalföreställningen ”Billy Elliot”, samlade ett stort 

antal deltagare, nämligen 21 personer. 

• Det traditionella julbordet på Kulinarika i Västra Ämtervik i början på december, 

samlade 30 deltagare som njöt av ett förstklassiskt julbord. 

 

Diskussioner angående Allaktivitetshuset har varit återkommande på styrelsemöten, då det 

varit svårt att komma överens med Sunne kommun om ett hyresavtal. Efter många om och 

men och olika turer beslöt styrelsen att frånsäga sig ansvaret för en ”Coronaskuld” till Sunne 

Kommun. SPF kommer fortsättningsvis att hyra en olåst lokal i Allaktivitetshuset. 

 

Styrelsen har heller inte kunnat utnyttja projektstödet från Leader, som vi sökte och fick 

godkänt under 2020. Pengar som skulle användas till utbildning för oss äldre i den digitala 

världen. Stödet gäller till och med januari 2022. 

Bo Gunnarsson har under året gjort ett fint arbete med vår hemsida.  



 

Under senare delen av året har Inga-Lill Lindqvist gått in som tillförordnad ordförande på 

grund av sjukdom. 

 

Västra Ämtervik 2022-01-15  

 

 

 

 

 

……………………………………… ……………………………………………… 

Ordförande Bo Thulin                Vice ordförande Inga-Lill Lindqvist 

 

 

 

……………………………………… ……………………………………………… 

Sekreterare Erik Waldenström          Kassör Curt Johansson. 

 

 

 

……………………………………… ……………………………………………… 

Birgitta Emmesjö-Johansson             Kerstin Johannesen     

 

 

 

……………………………………… 

Yvonne Backman 

 

 

 

 


